
Peter Šloser 
 

1. Ako by ste sa predstavili so 

svojou tvorbou čitateľom, ktorí 

ešte nečítali Vaše knihy? 

Obe knihy som napísal pod 

pseudonymom Peter Šloser aj keď moje 

skutočné meno je Peter Chudý. Prvá, s 

názvom Mafiánska poprava? vznikla keď 

som bol ešte policajný funkcionár na 

policajnom prezídiu. Aj kvôli tomu 

vznikol môj pseudonym. Keď som vďaka 

mojej prvotine získal ocenenie Panta Rhei 

Awards – Slovenský knižný debutant 

roka 2019 a po 30 rokoch v službách štátu 

som ukončil policajnú kariéru (s 

hodnosťou plukovník), rozhodol som sa 

odtajniť moju identitu. Zároveň som sa 

pustil do písania druhej Šloserovky s 

aktuálnym názvom - Polícia v rukách 

mafie. Pri písaní vychádzam z osobných skúseností, a to čo som zažil na vlastnej koži a vnímal 

vlastnými zmyslami, upravujem v knižných textoch do podoby nespojiteľnej s realitou. V mojich 

knihách sa dozviete ako prebieha reálne policajné vyšetrovanie vrážd a iných závažných trestných 

činov, o prepojení skorumpovaných policajtov, na úplatných politikov a zločincov, ktorí to všetko 

riadia. 

 

2. Čo Vás motivuje pri písaní príbehov? 

Rozhodnutie napísať knihu vo mne vzniklo zo dňa na deň. Najväčšiu zásluhu na tom majú kriváci 

vo vlastných radoch, proti ktorým som musel niekoľko rokov bojovať. Najmä  posledné desaťročie 

mi dalo mnoho inšpirácií, ktoré sa uchovali v mojej mysli a spomienkach. Ako policajt som proti 

zlu bojoval s pomysleným paragrafom v ruke a teraz s neviditeľným perom. Bol by som rád, ak by 

sa verejnosť prostredníctvom mojich kníh mohla zamyslieť nad tým, čo sa skrývalo pod 

pomyslenou zlatou pozlátkou a porovnali realitu s knihami človeka, ktorý videl a zažil to, čo iní 

vidia len vo filmoch. 

 

3. Ako vnímate čas, v ktorom žijeme? Zmenilo sa tým niečo vo Vašej profesii 

autora/autorky? 

O pár mesiacov uplynie rok od zisku môjho ocenenia Panta Rhei. Predpokladal som, že po odhalení 

mojej identity sa budú môcť čitatelia so mnou stretnúť na besedách a podujatiach, ktoré sa venujú 

knihám. Tešil som sa na tento osobný kontakt, na ich otázky, ale som optimista a verím, že tento 



rok prinesie pozitívnu zmenu v našich životoch. V prípade pozvania z knižnice Antona Bernoláka 

ho s radosťou prijmem a dobehneme zameškané       

 

4. Máte nejaké sny, ktoré by ste chceli dosiahnuť na literárnom poli? 

Môj dobrý priateľ má nad televízorom poličku, ktorá je dlhá približne dva metre. Sú na nej len moje 

dve knihy. Povedal, že sa teší na deň, keď polička bude od začiatku po koniec zaplnená 

Šloserovkami. Snáď sa mi to podarí      

 


